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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Valóban a mentóktóZ kivont helikoptereket kap a Magyar Honvédség? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálatos módon a 2013 tavaszán bejelentett nagy állami helikopterbeszerzés - ami dr . Hende
Csaba honvédelmi miniszter akkori bejelentése szerint a 2014-es választásokat követ ően
azonnal elindítható – még 2015 végén sem több kormányzati ígéretnél . Új helikopterek
beszerzésének híre helyett a napokban használt helikopterek beszerzésér ől számolt be a sajtó .
Eszerint a mentőszolgálatnál használt, de az uniós jogszabályok el őírása miatt kivont
helikoptereket vesz át a Magyar Honvédség .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy helytállóak-e a korábbi ment őhelikopterek átvételéről szóló
hírek? Ha igen kérem, tájékoztasson az alábbi kérdésekben :

• Pontosan mennyi és milyen típusú, korábban mentőszolgálat által használt helikoptert
vesz át a Magyar Honvédség?

• Ki a tulajdonosa ezeknek a helikoptereknek? Az átvételért kell-e fizetnie a honvédelm i
tárcának? Ha igen, kinek, mekkora összeget kell megfizetni a tárcának a
helikopterekért?

• Megkezdődött-e már az új helikopterek rendszeresítésére irányuló eljárás? Ha nem,
kérem, tájékoztasson, mikor kezdődhet az eljárás?

• A Honvédelmi Minisztérium jelenlegi ismeretei szerint szükséges-e bármilyen
átalakítás, modernizáció ahhoz, hogy a helikopterek alkalmasak legyenek katonai
alkalmazásra? Ha szükségesek ilyen átalakítások, kérem, tájékoztasson ,
előreláthatólag mekkora költségei lesznek a szükséges átalakításoknak ?
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• Összességében előreláthatólag mennyibe fog kerülni a helikopterek átvétele é s
rendszerbe állítása?

• A későbbiekben szükséges karbantartást a Honvédségnél fogják-e végezni, ha igen,
rendelkeznek-e ehhez megfelelő technikai és humán erőforrással?

• Előreláthatólag mikor kezdhetik meg szolgálatukat és milyen feladatot fognak ellátni a
korábbi mentőhelikopterek a Magyar Honvédségnél ?

Budapest, 2016 . január 07 .

Demeter Márta
MSZP
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